

活力假期有限公司 Energy Holidays Sdn. Bhd. (KKKP: 1801) (Co. No.: 197096-U)



Lot L3-03, 3rd Floor, Shaw Parade, Changkat Thambi Dollah, 55100 Kuala Lumpur. Tel: +603-2148 9773 Fax: +603-2148 9693 ⊠ enquiry@energyholidays.com.my r www.energyholidays.com.my



3/4D HONG KONG FREE & EASY



TC: EH-MAFE3 & MAFE4

DAY 01 KUALA LUMPUR – HONG KONG

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Hong Kong. Upon arrival, proceed to Exit Hall A – Counter A14 for SIC transfer to hotel.

DAY 02 HALF DAY HONG KONG CITY TOUR

Start off to the The Golden Bauhinia Square as a gift from the Central Government to mark the 1997 Handover — an occasion that held tremendous significance for the world's largest nation and that stands out as a landmark event in 20th century history. Follow by Repulse Bay is located on the south side of Taiping Mountain on Hong Kong Island. It is surrounded by mountains and seas. The bay is crescentshaped. It is known as "the first bay in the world" and also has the reputation of "Oriental Hawaii". It is the most representative beach in Hong Kong. Then, visit the quaint and charming Aberdeen fishing village is not far from the hustle and bustle of the heart of Hong Kong, but seems like light-years away from it all, at first look. Here you see rows upon rows of the old-fashioned junks and sampans, some house boats where the fishermen and their families still live, all going on their daily routines (Sampan ride own expenses). After that, visit Jewelry Factory and the Jade Shop. **Tour will dismiss in Tsimshatsui Area**

DAY 03 HONG KONG – KUALA LUMPUR

Departure transfer to Hong Kong International Airport for your flight home; or

DAY 03 HONG KONG

Full day free at own leisure.

HONG KONG - KUALA LUMPUR **DAY 04**

Transfer to Hong Kong International Airport for your flight home.



活力假期有限公司 Energy Holidays Sdn. Bhd. (KKKP: 1801) (Co. No.: 197096-U)



Lot L3-03, 3rd Floor, Shaw Parade, Changkat Thambi Dollah, 55100 Kuala Lumpur. Tel: +603-2148 9773 Fax: +603-2148 9693 ⋈ enquiry@energyholidays.com.my 雪 www.energyholidays.com.my

3/4天 香港自由行



TC: EH-MAFE3 & MAFE4

第一天 吉隆坡 - 香港

抵达香港赤腊角国际机场, 于"A"出口到柜台 A14 报到,由敝社 SIC 送往所下塌的酒店。

第二天 香港半天市区游

今早,乘车前往游览【**金紫荆广场**】位于香港湾仔香港会议展览中心新翼,是博览海滨花园的一部份, 临近湾仔临时海滨花园,隔维多利亚港与九龙相望,是香港回归时,会议展览中心扩建工程之一部分, 近年来成为很多中国内地旅客必到的香港旅游景点之一。随后游览**【浅水湾**】位于香港岛太平山南面, 依山傍海,海湾呈新月形,号称"天下第一湾",也有"东方夏威夷"之美誉,是香港最代表性的沙滩。接着 到【**香港仔避风塘**】是一渔村,内里有多达数千艘渔船,村名大多为"水上人",他们主要是鹤佬人。避 风塘内有世界闻名的"珍宝王国"(曾名珍宝海鲜舫),是世界上最大的海上餐厅之一。香港仔避风塘 是水上人的家园,数百渔村居民仍保留着以渔船为家的传统生活方式,他们主要是鹤佬人。内里停泊 满渔船的避风塘旁边,是一幢幢的新式大楼,新旧小区互相辉映,形成强烈对比。傍晚时分,万千闪 烁的灯火倒映在水面上,别有一番浪漫的景致,游客可以搭乘舢舨游览避风塘,参观水上人的生活方 式(舢舨敬请自费)。游毕,前往【珠宝店】以及【玉器店】。**市区游会在尖沙咀地带结束**

第三天 香港 - 吉隆坡

早餐后,送往机场乘搭客机返回吉隆坡;或

第三天

全天自由活动。

第四天 香港 - 吉隆坡

早餐后,乘搭快船往澳门。送往机场乘搭客机返回吉隆坡。

以上行程权供参考最后由当地旅行社安排为准

更新: 23 August 2018